
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Stanis³awa Bisztygê

na 47. posiedzeniu Senatu
w dniu 13 stycznia 2010 r.

Oœwiadczenie skierowane do ministra infrastruktury Cezarego Grabarczyka

Szanowny Panie Ministrze!
Zwracam siê do Pana Ministra z uprzejm¹ proœb¹ o informacjê na temat zaawansowania prac

zwi¹zanych z nowelizacj¹ ustawy o towarzystwach budownictwa spo³ecznego.
Zarówno w œrodowiskach mieszkañców, jak i administratorów TBS doœæ powszechne jest oczekiwanie

na zmiany zmierzaj¹ce do przeniesienia prawa w³asnoœci, zwi¹zane z wczeœniejsz¹ sp³at¹ kredytu. Stawia-
ne jest tak¿e pytanie o przysz³oœæ TBS i mo¿liwoœæ kredytowania przez Bank Gospodarstwa Krajowego.

Bêdê bardzo wdziêczny za informacje i podanie ewentualnych terminów wejœcia w ¿ycie proponowa-
nych zmian.

Z powa¿aniem
Stanis³aw Bisztyga




